
Referat fra styremøte i NFU Innlandet 
fylke 8.november 2023.11.10 
 
Tilstede: Marie, Edny, Eirik, Nils og Sven Inge. 
 

Fraværende: Ida, Tom, Torgrim og Anne. 

 

 

Agenda:  
 

1.Evaluering av kurs 27.-29.oktober 2023 på Fagernes.  
2.Hva tenker vi om kurs neste år?  
3.Referanse: erfaringsutveksling: 
 Kan og vil lokallagene samarbeide? 
 Kan og vil vi utvikle «best practice» konsept? 
4. Eventuelt. 
 

  

1. 
Nils har sammenfattet evalueringen av 
kurshelga.                                              Positiv omtale, men mange 
deltagere i trange lokaler.  
Kostholdopplysning var bra, gode forelesere. Viktig å merke seg at 
mange kritiser hotellet for lange matkøer. For framtidige kurs er det 
ønske om dans og uteaktiviteter. Kjetil Kjelle må nevnes. Rollespill 
med Edny er populært.  
Økonomisk kom vi godt ut da hotellet ikke tok kostnader for lokaler, 
50.000kr mindre enn beregnet. 400.000kr kostet arrangementet,    
1/3 fra Studieforbundet, 1/3 fra fylket og 1/3 fra medlemmene.  
  

2.  
Neste år:  
Sven Inge foreslår å forhøre seg om muligheter ved andre hoteller i 
Innlandet, f.eks Spåtind, Storefjell.   
Friluftsaktiviteter, ulike kurs, andre måter å ordne matspørsmålet 
på.  
 
Nils undersøke hvilke muligheter vi til valg av tema for å være 
innenfor rammene for tilskudd fra forbundet som støtter oss. 



 
Som det er nå er vi en for stor gruppe til å kjøre et tema i samlet sal. 
Vi må finne en annen løsning på dette til kommende år. 
Eksempelvis dele gruppen i to, med to tema og skifte midtveis. 
 
Det ble og en altfor lang spille jobb for Kjetil Kjelle med alle som 
skulle og ville fremføre en sang. Han holdt det gående til kl 00.30 for 
å komme igjennom hele listen. Da ble det en for sen kveld for alle. 

  

3. 
Referanse til erfaringsutveksling mellom NFU-lagene, utvikle best- 
practise-konseptet slik at lokallagene kan være orientert om hva 
som skjer i andre lokallag. 
En løsning kan være å ha en plattform med verktøykasse der en 
legger inn sine gode erfaringer og gode løsninger for deling med 
andre. Denne plattform bør og innholde en løsning for påmelding til 
våre arrangementer for å gjøre det mer effektivt og oversiktlig for 
alle.  
Dette bør satses på med tanke på kommende årsmøte.  
 
4. 
Eventuelt. 
Ta opp «best practice» på neste årsmøte. 
 
 
Referent: Marie Kongsli Kleiven                       Ilseng, 8.11.2023  
  

  

  

 


